
170 professionals han debatut sobre l'ecoturisme a la Vall

d'en Bas

L'ecoturisme �s un sector interessant per l'alta despesa de les persones que fan estades i per la preservaci� de

l'entorn. S�n les opinions compar tides entre els 170 par ticipants en el Primer F�rum d'Ecoturisme, Natura i

Sostenibilitat que es va acabar ahir. Ho ha explicat el president de Turisme Garrotxa, Eduard Llor�.

Els 170 par ticipants han debatut durant 2 dies la integraci� de la sostenibilitat al turisme al Centre de Cultura i

Natura de can Trona, a la Vall d'en Bas.

Segons Llor�, les persones que han tingut tracte en el congr�s s�n responsables d'espais naturals, empresaris

del sector tur�stic, gerents d'acci� local i especialistes en turisme de la Generalitat i les diputacions.

En el marc del f�rum, el director de M�rqueting de l'Ag�ncia Catalana de Turisme (ACT), Jordi Secall, va

presentar la nova marca de promoci� Ecoturisme. L'objectiu de la marca �s aglutinar totes les empreses que

treballen de manera segmentada el producte.

En els 2 dies del f�rum m�s de 35 ponents han parlat de les tend�ncies internacionals del turisme de natura, la

perspectiva de l'usuari i els espais de treball en xarxa. Tamb� ha comptat amb sessions par ticipatives i sor tides

de camp.
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